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Abstract (en)
A microwave circuit in which a first metallic case (1, 10), which has on the end face of a cylindrical microwave transmission line a ring-like protruding
part (3, 11), is in contact with a second metallic case (4) having a plane-like shape. Since, only in the narrow region of the protruding part (3, 11),
it is reliably in contact with the second plane-like metallic case (4), the satisfactory electromagnetic contact between the cases is obtained, and
desirable characteristics can be secured. <IMAGE> <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention se rapporte a un circuit hyperfréquence dans lequel un premier boitier métallique (1, 10), qui comporte sur la face terminale d'un guide
d'hyperfréquences cylindriques, une partie saillante de forme annulaire (3, 11), se trouve en contact avec un second boitier métallique (4) de forme
plane. Le premier boitier n'étant en contact fiable avec le second boitier métallique plat (4) que dans la région resserrée de la partie saillante (3, 11),
le contact électromagnétique obtenu entre les deux boitiers est satisfaisant et les caractéristiques désirées sont assurées.
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